
Районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район-

Ямболски 
 

 

ПРОТОКОЛ 

 

№ 19 

 

 На 17 септември 2014г. се проведе заседание на Районна избирателна комисия 

Ямбол при следния  

 

Д н е в е н   р е д: 

 

 1. Проект за решение относно определяне на секции на първи етаж (партер) за 

гласуване на избиратели с увредено зрение или със затруднение в придвижването.   

 

Докладва: Дженко Дженков 

 

 2. Проект за решение относно назначаване на състав на ПСИК на територията на 

община Ямбол за произвеждане на изборите за народни представители за Народно 

събрание на 5 октомври 2014 г.   

Докладва: Дженко Дженков 

 

 

 3. Разни. 

 

 

 ПРИСЪСТВАХА: Мариана Христова, Дженко Дженков, Пенка Михайлова-

Трифонова, Ани Канева, Драгомир Димитров, Екатерина Янева, Светла Кирилова, Елена 

Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова. 

 

 ОТСЪСТВАХА: Мехмед Мехмедов, Недялко Савов, Тодор Чиповски, Емин 

Ахмедов, Силвия Атанасова. 

 

 Заседанието бе открито в 16.30 ч. и председателствано от госпожа Мариана 

Христова - Председател на комисията. 

  

*        *        * 

 

 ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Добър ден колеги, в залата 

присъстват 10 членове на комисията, имаме необходимия кворум за провеждане на 

днешното заседание.   

 Предлагам колегата Димитров за преброител при поименно гласуване. 

 За протоколист на днешното заседание предлагам колегата Михайлова. 

 Който е съгласен с така направеното предложение моля да гласува. 

 

 ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: В залата присъстват 10 членове на РИК. 

ОТСЪСТВАТ: Мехмед Мехмедов, Недялко Савов, Тодор Чиповски, Емин Ахмедов, 



Силвия Атанасова. 

ГЛАСУВАЛИ: 

За – 10: Мариана Христова, Дженко Дженков, Пенка Михайлова-Трифонова, Ани 

Канева, Драгомир Димитров, Екатерина Янева, Светла Кирилова, Елена Иванова-

Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова. 

Против: няма 

 

 В 16.31 часа в залата влизат Недялко Савов и Силвия Атанасова. 

 ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Колеги предлагам днешното 

заседание да протече със следния дневен ред: точка първа разглеждане на проект за 

решение относно определяне на секции на първи етаж (партер) за гласуване на избиратели 

с увредено зрение или със затруднение в придвижването, точка втора разглеждане на  

проект за решение относно назначаване на състав на ПСИК на територията на община 

Ямбол за произвеждане на изборите за народни представители за Народно събрание на 5 

октомври 2014 г.  и точка трета Разни. 

 Имате ли предложения и допълнения към предложения дневен ред? Няма 

предложения.  

 

 Който е съгласен с така предложения дневен ред, моля да гласува. 

 

ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: В залата присъстват 12 членове на РИК. 

ОТСЪСТВАТ: Мехмед Мехмедов, Тодор Чиповски, Емин Ахмедов. 

ГЛАСУВАЛИ: 

За – 12: Мариана Христова, Недялко Савов, Дженко Дженков, Пенка Михайлова-

Трифонова, Ани Канева, Драгомир Димитров, Екатерина Янева, Светла Кирилова, Елена 

Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Силвия Атанасова, Нели Стоянова. 

Против: няма 

 

 ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Давам думата на Дженков да 

докладва проекта на решението по точка първа от дневния ред. Упълномощавам Савов да 

води заседанието. 

 

В 16.34 часа Мариана Христова напусна залата. 

 

 ДЖЕНКО ДЖЕНКОВ: Колеги, Районна избирателна комисия в Тридесет и първи 

изборен район – Ямболски е изискала справка от община Ямбол от която да е видно, кои 

секции се помещават на различни етажи в една сграда. В община Елхово, в община 

Тунджа, община Болярово и община Стралджа няма секции които да се намират на 

различни етажи в една сграда. Постъпило е писмо вх. № 82 от 17.09.2014 г. от община 

Ямбол с което информират за секции които се намират на първи етаж в сгради в които 

има разположени секции и на горни етажи и в кои секции има най-малък брой избиратели 

по избирателен списък. В тази връзка ви зачитам проект за решение: 

 

 В 16.35 часа Мариана Христова влезе в залата. 

 На основание чл.72, ал.1, т.1 и т.14 от Изборния кодекс и Решение №842/04.09.2014 

г. на Централната избирателна комисия, Районна избирателна комисия в Тридесет и първи 

изборен район – Ямболски 



 

РЕШИ: 

 

 ОПРЕДЕЛЯ секции на първи етаж (партер) за гласуване на избиратели с увредено 

зрение или със затруднение в придвижването, както следва: 

 1.СИК 312600054 с адрес в град Ямбол, ОУ“Й.Йовков“, ул.Тимок №3 

 2.СИК 312600062 с адрес в град Ямбол, Професионална гимназия по екология и 

химически технологии, ул. „Милин камък" №2 

 3.СИК 312600069 с адрес в град Ямбол, Професионална гимназия по хранителни 

технологии и туризъм ПГХТТ /бивш ТХВП/, ул. „Търговска" №85  

 4.СИК 312600078 с адрес в град Ямбол, Технически колеж, ул. „Граф Игнатиев" 

№38 

 Решението подлежи на обжалване в тридневен срок от обявяването му пред ЦИК, 

чрез Районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район - Ямболски. 

  

 ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Колеги чухте проекта за решение. 

Има ли предложения и допълнения? След като няма такива… 

  

 Който е съгласен с така предложения проект за решение относно определяне на 

секции на първи етаж (партер) за гласуване на избиратели с увредено зрение или със 

затруднение в придвижването, моля да гласува. 

 

ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: В залата присъстват 12 членове на РИК. 
ОТСЪСТВАТ: Мехмед Мехмедов, Тодор Чиповски, Емин Ахмедов. 

ГЛАСУВАЛИ: 

За – 12: Мариана Христова, Недялко Савов, Дженко Дженков, Пенка Михайлова-

Трифонова, Ани Канева, Драгомир Димитров, Екатерина Янева, Светла Кирилова, Елена 

Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Силвия Атанасова, Нели Стоянова. 

Против: няма 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Решението се приема и е с №56-

НС/17.09.2014г.  

 

 ДЖЕНКО ДЖЕНКОВ: Колеги, трябва да изготвим съобщение, което да обявим на 

нашата страница и на всички медии, кои са секциите гласуване на избиратели с увредено 

зрение или със затруднение в придвижването, телефони за връзка, на които да се заяви 

извозване в изборния ден. 

 

 ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Продължаваме със следваща точка 

от дневния ред. 

 

По точка 2 от дневния ред : 

 Проект за решение относно назначаване на състав на ПСИК на територията на 

община Ямбол за произвеждане на изборите за народни представители за Народно 

събрание на 5 октомври 2014 г.  Давам думата на колегата Дженков. 

ДЖЕНКО ДЖЕНКОВ: Колеги, постъпило е писмено предложение от кмета на 

община Ямбол вх. № 83/17.09.2014г. на основание чл. 90, ал.2 от Изборния кодекс, с което 



уведомява Районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район – Ямболски, 

че е постигнато пълно съгласие по състав и ръководство на ПСИК на територията на 

община Ямбол. Към предложението са представени: Протокол  от 15.09.2014 г. от 

проведени консултации с представителите на партии и коалиции; разпределение на 

състава на ПСИК по политически партии и коалиции;  писмено предложение на 

ПП"ГЕРБ", на КП "КОАЛИЦИЯ ЗА БЪЛГАРИЯ", на ПП"ДПС", на ПП"АТАКА", на КП 

„РЕФОРМАТОРСКИ БЛОК" и на КП"БЪЛГАРИЯ БЕЗ ЦЕНЗУРА" за състав на ПСИК. 

Оригинали на пълномощни и копия от пълномощни на лицата, представляващи партиите 

и коалициите; Копия от актуално състояние на партиите и решенията за коалициите; 

Съобщение за дата, час и мястото на провеждане на консултациите и начина на 

оповестяването му.  

 След извършване на проверка на постъпилото предложение и приложените към 

него документи, Районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район – 

Ямболски констатира, че е постигнато съгласие между участващите в консултациите 

партии и коалиции и че са налице изискванията на чл.89, чл.90 и чл.92 от Изборния кодекс 

и Решение №881-НС от 08.09.2014 г. на ЦИК. 

 На основание чл. 72, ал.1, т.4, чл.91, ал.11 от Изборния кодекс и Решение №881-НС 

от 08.09.2014 г. на ЦИК, Районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район 

- Ямболски 

Р Е Ш И: 

 1.Назначава членовете на подвижна секционна избирателна комисия №312600102 в 

община Ямбол, както следва: 

 1.Янка Петрова Митева - председател 

 2.Ана Антонова Бужева - зам.-председател 

 3.Мария Трендафилова Чепкьорова - секретар 

 4.Таня Иванова Златева - член 

 5.Димчо Атанасов Димов - член 

 Решението подлежи на обжалване в тридневен срок от обявяването му пред ЦИК, 

чрез Районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район - Ямболски. 

 ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Колеги чухте проекта за решение. 

Всички се запознахте с преписката. Има ли предложения и допълнения? След като няма 

такива… 

  

 Който е съгласен с така предложения проект за решение относно назначаване на 

състав на ПСИК на територията на община Ямбол за произвеждане на изборите за 

народни представители за Народно събрание на 5 октомври 2014 г.  Давам думата на 

колегата Дженков. 

 

ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: В залата присъстват 12 членове на РИК. 



ОТСЪСТВАТ: Мехмед Мехмедов, Тодор Чиповски, Емин Ахмедов. 

ГЛАСУВАЛИ: 

За – 12: Мариана Христова, Недялко Савов, Дженко Дженков, Пенка Михайлова-

Трифонова, Ани Канева, Драгомир Димитров, Екатерина Янева, Светла Кирилова, Елена 

Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Силвия Атанасова, Нели Стоянова. 

Против: няма 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Решението се приема и е с № 57-

НС/17.09.2014г.  

 

Продължаваме със следваща точка от дневния ред. 

 

По точка 3 от дневния ред : 

 

Разни.  

Колега Димитров, ще докладвате ли входящата поща? 

 

ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: С днешна дата в РИК – Ямбол са постъпили писмо от 

ЦИК – указания относно отпечатване на бланките – чернови за отчитане на 

преференциите за кандидатите за народни представители на 05.10.2014 г.; писмо от ЦИК – 

указания за международни наблюдатели и придружаващите ги лица – преводачи, МВнР и 

НС по чл. 114, ал. 1 от ИК; писмо община Ямбол с което информират за секции които се 

намират на първи етаж в сгради в които има разположени секции и на горни етажи и в кои 

секции има най-малък брой избиратели по избирателен списък; документи за постигнато 

съгласие за съставите на ПСИК на територията на община Ямбол; писмо от община 

Елхово – транспортна схема и списък с телефони на СИК; от Информационно 

обслужване- изисквания за извършване на компютърната обработка на изборните 

резултати. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Това ли е? Благодаря, колега 

Димитров. Прекъсвам заседанието. 

 

Заседанието прекъсна в 16.45 часа. 

Заседанието продължи в 17.08 часа. В залата влиза и Тодор Чиповски. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Колеги, продължаваме 

заседанието на Тридесет и първи район – Ямболски, след дадената почивка. Във връзка с 

постъпване на входяща поща давам думата на Елена Иванова да докладва. 

 

ЕЛЕНА ИВАНОВА: Постъпила е Жалба от Кръстьо Панайотов Петров – областен 

координатор за област Ямбол на ПП „Атака“. Г-н Петров ни сигнализира, че в нарушение 

на разпоредбите на ИК, поставени от ПП „Атака“ в съответствие с разрешения от община 

Ямбол, рекламни транспаранти са свалени и заменени от транспаранти на КП „България 

без цензура“ и се посочват две места, а именно:  

- на ул. „Димитър Благоев“ – срещу „Пътно управление“ със срок на ползване от 

09.09.2014 г. до 09.10.2014 г. 

- на ул. „Преслав“ – срещу читалище „Зора“ със същия срок на ползване. 

Приложени са разрешенията за поставяне на транспарантите. 

Аз, като юрист, се затруднявам да квалифицирам нарушението и какво трябва да 

обследваме – кой ги е свалил тези транспаранти или дали са свалени и сложени новите. 

 



 ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Сложени ли са съобразно 

Заповедта на кмета на община Ямбол, който съобразно ИК е определил местата за 

поставяне на предизборни материали? 

 

ЕЛЕНА ИВАНОВА: И ако са сложени съобразно Заповедта  ние ще обследваме ли 

разрешенията за монтиране на такива рекламни материали по чл. 56-57 от ЗУТ или ще се 

ограничим само до Заповедта. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Да разбирам ли, че правиш 

предложение да направим проверка? 

 

ЕЛЕНА ИВАНОВА: Да, правя предложение няколко члена на РИК от различни 

партии да извършат проверка на място и евентуално да се свържем с администрацията 

относно издадените разрешения, за да успеем да се произнесем в 24-часовия срок. 

 

СИЛВИЯ АТАНАСОВА: „Атака“ твърдят, че са поставени материалите, но нямат 

доказателства за това. Това, че са им издадени разрешения не означава, че са ги 

поставили. ББЦ имат разрешение за тези локации за поставяне на агитационни материали. 

Ако ще се обследва въпроса дали са монтирани и демонтирани, нека първо Атака да 

представят доказателства за това. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Да разбирам ли, че правиш 

предложение да запитаме ПП „Атака“ дали са поставили тези материали, за които имат 

разрешение? 

 

СИЛВИЯ АТАНАСОВА: Да, няма никакви доказателства, че тези материали са 

били монтирани и демонтирани. 

 

ЕЛЕНА ИВАНОВА: Към жалбата няма приложено пълномощно.  

 

ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: Нали има приложено пълномощно, като са подавали 

документи за регистриране на кандидатска листа. 

 

ЕЛЕНА ИВАНОВА: Формално трябва да го има приложено, защото иначе трябва 

да го търсим. 

 

СИЛВИЯ АТАНАСОВА: Ако проверката ще продължи в насока дали има 

разрешения за поставяне на едни и същи места – добре, но ако ще продължи в насока дали 

има монтиране и демонтиране на материали, тогава нека и Атака да докажат, че са 

монтирали такива транспаранти. 

 

ИЛИАНА КОЛЕВА: Нека да уточним обхвата на нашата проверка: дали 

проверяваме разрешителните или проверяваме това, което се твърди в жалбата, че първите 

са свалени и на тяхно място са поставени другите. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Тя самата проверка ще установи 

спазена ли е Заповедта на Кмета или не. Това ще се преценя след извършване на проверка, 

защото на този етап имаме писмена жалба. Ние не знаем дали има транспаранти на ББЦ. 

 

СИЛВИЯ АТАНАСОВА: И ако има, означава ли това, че преди това е имало на 

Атака, най-малкото трябва да имат снимки, че са били поставени там. 



 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Това вече е коментар по същество. 

Нека първо да се извърши проверката. Затова подкрепям предложението на Елена 

Иванова за извършване на проверка. 

 

ЕЛЕНА ИВАНОВА: Аз предлагам да се извърши утре до обяд проверката, като 

направим запитване и в Общината относно разрешителните. Мисля, че колегите няма да 

ни откажат да ни дадат информация. Правя това предложение с цел да спестим време. 

 

ДЖЕНКО ДЖЕНКОВ: Колеги, имам предложение: правим 10 минути почивка, 

извършваме проверката, връщаме се и тогава решаваме какво ще правим оттук нататък. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Добре тогава - Дженков, Савов, 

Димитров и Атанасова отиват на проверка. Обявявам почивка за извършване на проверка. 

 

Заседанието прекъсна в 17.23 часа. 

Заседанието продължи в 17.51 часа. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Колеги, продължаваме 

заседанието. След почивката в залата присъстват 11 членове на РИК и можем да 

продължим. Давам думата на извършилите проверката по жалбата да докладват какво са 

установили. Кой ще докладва? Заповядайте, колега Дженков. 

 

ДЖЕНКО ДЖЕНКОВ: Извършихме проверка и установихме следното: на бул. 

„Димитър Благоев“ срещу пътно управление има транспарант на Атака, а по-надолу 

срещу Билла е транспаранта на ББЦ. По отношение на другата локация установихме, че 

има един транспарант на ББЦ, на Атака – няма такъв, обходихме улицата и установихме, 

че на практика там, където е поставен транспаранта на ББЦ е единственото, където може 

да се постави такъв. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Давам думата на Драгомир 

Димитров. 

 

ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: Това, което изнесе Дженков като факт е така. Мерих с 

крачки – от стълб до стълб са 27 крачки, което прави около 30 метра, т.е. спазено е 

разстоянието от 10 метра между 2 транспаранта. Друг е въпроса, че колегата Савов 

твърди, че до читалище „Зора“ е свален техния транспарант и е поставен този на ББЦ. 

 

НЕДЯЛКО САВОВ: Свален е транспаранта на Атака и е заменен, а срещу Зора 

изобщо няма такъв. Кога е заменен не мога да знам. 

ДЖЕНКО ДЖЕНКОВ: Ние нали извършихме проверка. На Благоев има ли ги двата 

транспаранта? – Има ги. Дали са им разменени местата в момента не можем да 

установяваме. 

 

СИЛВИЯ АТАНАСОВА: Няма алтернатива за поставяне на траспаранти, мястото е 

само едно – преди читалище „Зора“, пътувайки от центъра към Бенковски. 

 

ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: Читалище „Зора“ е само ориентир. Нека да искаме, коя 

фирма е поставила транспарантите. 

 

ЕЛЕНА ИВАНОВА: РИК да изиска приложена схема, къде точно да бъдат 



поставени транспарантите. Партиите да си приложат и схемата. 

 

ИЛИАНА КОЛЕВА: Самият факт, че е подписано от гл. архитект, означава, че са 

разгледали схемите и са дали разрешение. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Който е съгласен с така 

направеното предложение от Атанасова да изпратим писмо до КП ББЦ, относно 

постъпила на 17.09.2014г. жалба от ПП „Атака“ за демонтирани на тази партия 

транспаранти и  поставени на тяхно място транспаранти на КП „България без цензура“ на 

ул.“Димитър Благоев“ срещу „Пътно управление“ и на ул.“Преслав“ срещу читалище 

„Стоян Златев“, с което да им укажем,  че следва до 13.30 часа на 18.09.2014г. да 

представят в РИК – Ямбол разрешения за поставяне на транспаранти, одобрена схема за 

поставяне и всякакви други доказателства за посочените локации, издадени в полза на КП 

„България без цензура“. Да изпратим и писмо до ПП Атака във връзка с подадената от тях 

жалба с вх. №86/17.09.2014г. за свалени транспаранти на ПП,,Атака”  и заменени с такива 

на КП,,БЪЛГАРИЯ БЕЗ ЦЕНЗУРА”, с което да им укажем, че следва да бъдат 

представени схемите до 13.30 часа на 18.09.2014г. в РИК схемите, послужили като 

основание за издаване на разрешенията за поставяне, приложени към жалбата им, моля да 

гласува… 

ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: В залата присъстват 11 членове на РИК. 
ОТСЪСТВАТ: Мехмед Мехмедов, Екатерина Янева, Емин Ахмедов и Нели Стоянова. 

ГЛАСУВАЛИ: 

 За – 11: Мариана Христова, Недялко Савов, Дженко Дженков, Пенка Михайлова-

Трифонова, Ани Канева, Драгомир Димитров, Светла Кирилова, Елена Иванова-

Георгиева, Илиана Колева, Тодор Чиповски, Силвия Атанасова. 

 Против: няма 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ МАРИАНА ХРИСТОВА: Друго има ли в точка разни? 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам днешното заседание на 

комисията  и  насрочвам следващото за 18 септември 2014 г. от 16.30 часа. 

 

Заседанието на комисията се закри  в 18.10 часа. 

 

 

 

  

 

 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

                Мариана Христова 

 

      СЕКРЕТАР: 

                Дженко Дженков 
 


